
Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 22 juni 2021 in het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
de heer H.M.M. van Bree lid
de heer M. van der Heijden lid
de heer J.H. Strijbosch lid
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris
 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

2. Afsprakenlijst presidium 8 juni 2021.
Tijdens de vorige vergadering zijn 2 agendapunten vanwege tijdgebrek niet aan de orde 
gekomen.
Evaluatie commissievergaderingen: De evaluatie/presentatie van het ondernemersfonds duurde 
erg lang. De volgende keer meer sturen op tijd.
Raadsinformatiebijeenkomst Omgevingswet: De bijeenkomst was vrij kort, er was weinig 
interactie en het was taaie materie. Een volgende keer streven naar meer levendigheid en 
interactie. 

3. Vaststelling voorlopige raadsagenda van 8 juli 2021. 
De fracties geven uiterlijk vrijdag 2 juli door hoeveel achterbanleden aanwezig zullen zijn.
Van de fracties PNL (geen) en PvdA (2) is dat al bekend.
De concept agenda is akkoord.

4. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst Heuvel 8 juni 2021
De voorzitter geeft aan dat het onderwerp uitvoerig is besproken in het college. Vastgesteld is, 
dat er voor de huidige plannen van het college geen draagkracht is. Op de ingeslagen weg 
doorgaan is geen optie. De vraag is hoe dit hersteld kan worden. Het college doet een 
procesvoorstel om op dit moment een pas op de plaats te maken en opnieuw te bekijken hoe 
het draagvlak vergroot kan worden. Het voorstel is om een groep externe deskundigen in te 
schakelen om de mogelijkheden voor herontwikkeling te beoordelen. De mensen van stichting 
Plan Lieshout worden hier nauw bij betrokken. Ook wordt gedacht aan het instellen van een 
klankbordgroep uit de Lieshoutse samenleving die in het proces wordt betrokken. De raad zal op 
gezette tijden worden geïnformeerd over het verloop van het proces. Dit kan wellicht tijdens de 
reguliere commissievergaderingen. Met meer draagvlak en een goede informatievoorziening kan 
de raad uiteindelijk beter in positie worden gebracht voor de uiteindelijke besluitvorming. De 
mensen van stichting Plan Lieshout zijn geïnformeerd en zijn voorstander van dit procesvoorstel.



De voorzitter merkt verder op dat de toonzetting in reacties op social media op sommige 
momenten stevig en over het randje is geweest. Dat gaat wat hem betreft te ver en dient dan 
ook als zodanig benoemd te worden. Mensen die zich daaraan schuldig maken dienen daarop te 
worden aangesproken. Respectvol met elkaar communiceren is en blijft de norm.  
Hij stelt voor om dit procesvoorstel komende donderdag tijdens de raadsvergadering, samen 
met de raad, wereldkundig te maken. Het procesvoorstel zal door het college verder worden 
uitgewerkt. Onderdeel daarvan zal zijn dat er geld vrij gemaakt moet worden om de 
noodzakelijke onderzoeken te kunnen uitvoeren.  
Met betrekking tot de evaluatie van de informatieavond van 8 juni wordt opgemerkt dat deze 
uiteindelijk veel te lang duurde waardoor mensen afhaakten. Het procesvoorstel van 
behandeling dat die avond werd geschetst had beter achterwege gelaten kunnen worden. Dat is 
iets van het presidium. Voorgesteld wordt om na de verkiezingen met elkaar een discussie te 
voeren over hoe het verloop van dit soort avonden beter gestuurd kan worden. Wellicht dat 
daarover regels kunnen worden opgenomen in het reglement van orde.

5. Wat verder ter tafel komt.
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 5-11-

19
Nieuwe 
vergaderstructuur, en 
daarmee samenhangende 
aanpassing reglement 
van orde en verordening 
commissies.

De concept vergader-
structuur wordt ter 
besluitvorming 
aangeboden op het 
moment dat het 
presidium een besluit 
heeft genomen over 
het moment van 
invoering (Voor het 
zomerreces go or no 
go – presidium 6 juli). 

Griffier

2. 23-3-
21

Evaluatie LEV groep Inplannen voor cie SD 
na de zomer

Griffier 

3. 13-4-
21

Excursie raad De excursie wordt na 
de zomer ingepland, 
gecombineerd met 
het uitstapje.

Griffier

4. 22-6-
21

Behandeling kadernota Partijen geven 
uiterlijk vrijdag 2 juli 

Fractievoorzitters



door  hoeveel 
achterbanleden 
aanwezig zullen zijn.

5. 22-6-
21

Procesafspraken 
vergaderingen en 
themabijeenkomsten

Na de verkiezingen 
bespreken wat de 
mogelijkheden voor 
regulering zijn

Burgemeester/ 
griffier
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